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Już jutro zespół Giallorossich rozegra pierwszy w tym sezonie mecz na

Stadio Olimpico. W prawdopodobnie przedostatnim sparingu sezonu

zespół Romy podejmie Real Madryt. Przed spotkaniem wywiadu dla Sky

Sport udzielił Paulo Fonseca.

- Mecz z realem jest dobrym testem, aby sprawdzić realnie nasze możliwości.

Znajdujemy się na początku wielkiego procesu transformacji, zwłaszcza jeśli chodzi

o ustawienie. Dla mnie najważniejszym w meczu z Realem Madryt będzie

zobaczenie czy zespół ma odwagę w atakowaniu i bronieniu się w tym samym

czasie. To dla mnie najważniejsze, liczy się nawet bardziej niż wynik. Musimy

zweryfikować postawę, której chcemy, tożsamość, którą chcemy wyrażać na boisku.

Przeciwko jednemu z największych klubów na świecie, drużynie o wielkiej jakości,

ważnym jest by Roma pokazała na boisku to czego próbowaliśmy na treningach i

miała odwagę w zmierzeniu się z Realem. Nie jestem zmartwiony słabością w

defensywie, interesuje mnie przede wszystkim opracowanie propozycji ofensywnego

futbolu. Znajdziemy boiskową równowagę, pracujemy nad tym.

Dzeko?

- Zagra jutro od początku, nasza gra skupia się wokół niego. W tej chwili nie

bierzemy pod uwagę jego odejścia, liczę na niego przed pierwszą kolejką ligową.

Icardi?

- Jest wielkim graczem, ale jak zawsze mówiłem, wypowiadam się wyłącznie na

temat moich piłkarzy, którzy są tu teraz z nami. Mogę teraz liczyć na innych,

pozostaję wierny tej zasadzie, dlatego zwykle nie mówię o graczach, którzy nie są

obecni, ale on, tak jak inni, jest piłkarzem o wartości absolutnej. Oczekuję w

mercato środkowego obrońcy.
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